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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLENARI DE L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL 28-10-2016.- 
 
A Lloseta (Balears), a vint-i-vuit d’octubre dos mil setze, essent les dotze  hores, es reuneixen a 
la Sala de sessions de l’Ajuntament els següents regidors: 
GRUP El PI.- 
Bartolomé Moya Ferragut 
Francisca Campins Fernández. 
Margalida Villalonga Reinoso 
 
Grup PSOE.- 
José Maria Muñoz Pérez 
Antonia Massanet Fernández. 
Francesc Miquel Abolafio Moyá. 
Antoni Martí Femenías Ramón. 
 
GRUP PARTIT POPULAR.-  
Francisca Ramis Pons. 
Joan Abrines Ramis. 
 
MÉS PER LLOSETA.- 
Joan Servera Coll. 
Angelina Pérez Sánchez. 
 
GRUP SI.-  
Josefa González Jiménez. 
José Miguel Montiel Ruiz. 
 
presidits per la batllessa en funcions Sra. Margalida Villalonga Reinoso,  i assistits pel Secretari de la 
Corporació Josep Alonso Aguiló, i la Interventora Accdal. Margalida Jaume Boyeras, a l'objecte de 
celebrar, en primera convocatòria, sessió extraordinària del Ple de la Corporació d'acord amb el 
següent ordre del dia: 
 
1.- Elecció de batlle o batlessa.-  
 
La Presidenta en funcions, obre la sessió dient que arran de de la renúncia del batlle Sr. Tolo 
Moyá Ferragut, acceptada en la passada sessió plenària de dia 24/10, s’ha procedit, dins el 
termini de 10 dies hàbils,  d’acord amb la normativa aplicable,  a convocar sessió extraordinària 
per a l’elecció de batlle o batllessa.   
 
Seguidament, els/ les portaveus dels respectius grups  polítics manifesten:  
 

- La regidora del PI, i batllessa en funcions, actuant com a portaveu,  diu que el seu grup 
no presenta candidatura a la batllia. La portaveu del PP, Francisca Ramis Pons i el 
portaveu de MÉS per Lloseta, Joan Servera Coll, diuen  que tampoc presenten 
candidatura a la batllia.  

- Si presenten candidatura a la batllia, els caps de llista del grup PSOE (José Mª. Muñoz 
Pérez) i  del grup SI, (Pepi González Jiménez).- 

 
La Presidenta en funcions indica que se procedirà a votació ordinària dels dos candidats/es, 
explicant que si cap d’ells obté majoria absoluta de vots, serà proclamat batlle el cap de la llista 
més votada a les passades eleccions locals de 2015.  
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- Els 2 regidors del PP voten NO a ambdues candidatures del PSOE i SI.  
- Els 4 regidors del PSOE  voten SI al candidat José Mª. Muñoz Pérez.-  
- Els 3 regidors del PI, s’ABSTENEN de votar.  
- Els 2 regidors de MÉS de Lloseta s’ABSTENEN  de votar.  
- Els 2 regidors del SI voten SI a la candidata Pepi González Jiménez, i voten NO a la 

candidatura de José Mª. Muñoz Pérez.  
 
Atès que cap dels dos candidats ha obtingut majoria absoluta de vots (7), queda proclamat el 
cap de llista més votada, el candidat del PSOE: José Mª. Muñoz Pérez, el qual tot seguit, promet  
el càrrec de batlle, segons la formula establerta al RD 707/1979, de 5 d’abril i prem possessió 
del mateix. La presidenta en funcions li lliura la vara de la batllia.  
 
A continuació, el batlle dóna lectura al següent discurs: 
 

“Senyores, senyors, 

Comparesc davant tots vostès com el cap de llista de la candidatura més votada a les passades 

eleccions locals. Vull que les meves primeres paraules siguin d'agraïment per a totes aquelles 

persones que, ara fa poc més d'un any, varen decidir donar-nos la seva confiança per seguir al 

front de l'ajuntament del nostre poble. Si avui som aquí, defensant un nou projecte per Lloseta, 

es gràcies a elles. 

 

Els i les socialistes de Lloseta, hem demostrat la nostra voluntat de servei públic. Sempre. Volem 

contribuir amb la nostra capacitat, amb la nostra trajectòria i amb la nostra història a fer de 

Lloseta un poble millor, fins el punt de que vàrem ser capaços de fer una passa enrere en benefici 

d’un projecte en comú, que no lideràvem a pesar de ser la força més votada. D’un projecte amb 

el que hi teníem moltes esperances, que pensàvem que era bo per la gent del nostre poble. 

 

Sens dubte, no ha estat un any fàcil. A vegades les coses no resulten ser com un espera, però de 

tot se n’aprèn. El més important és ser capaç de corregir els propis errors. 

 

M’agradaria deixar clar que admir a les persones que decideixen dedicar una part de la seva vida 

al servei públic. Admir la tasca que fan tots i cada un dels regidors d'aquest consistori. Sent un 

profund respecte per tots aquells que decideixen posar-se a disposició de la gent, des del lloc que 

els hagi tocat ocupar, sigui al govern o a l'oposició.  

 

En aquest sentit, vull posar en valor la tasca dels qui fins fa poc han estat regidors de l'equip de 

govern. Malgrat els entrebancs amb els que hem topat en el camí, també hi ha hagut avanços i 

encerts, que amb el temps aprendrem a apreciar millor. 
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El grup que jo represento és l’hereu de molts d’anys de tradició socialista al nostre poble. Anys 

de lluita per la igualtat i per la justícia, per sobre de qualsevol cosa. De treball en favor de les 

persones, dels nostres veïnats i de les nostres veïnades, per aconseguir que tots i cada un de 

nosaltres poguem dur endavant el nostre propi projecte de vida. Som hereus d’un projecte que 

sempre ha cercat la solidaritat d’uns, en favor d’uns altres.  

 

Aquests són els valors que ens guiaran. 

 

Per això, em poso a disposició de tots aquells grups que estiguin disposats a defensar aquest 

projecte progressista. Un projecte que respon millor a allò que varen decidir les llosetines i els 

llosetins el mes de maig de 2015.   

 

Companys, companyes,  

 

és el moment de posar el comptador a zero. És el moment de deixar enrere les diferències que 

hàgim pogut tenir i deixar pas a la feina en comú per allò que tots estimam: el nostre poble, la 

nostra gent. 

 

És el moment de mirar el futur. De prendre nota de les coses que hem fet malament i corregir-

les. Per fer justícia a la confiança que ens han donat les nostres veïnades i els nostres veïnats 

hem de substituir els impulsos i els cors calents pel debat, la pausa, la col·laboració i el respecte 

entre persones que volem el millor per Lloseta. No miro a ningú, començ per jo mateix. 

 

Precisament per això, em pertoca estendre la mà a tothom perquè cooperem. Com és natural, 

uns ho farem des del govern i altres des de l’oposició, però estic segur que ens enriquirem 

mútuament. Tots tenim moltes coses a oferir, però també moltes coses a aprendre. 

 

Senyores, senyors, 

 

Vaig acabant. Promet que serem el govern de totes i tots. Promet la dedicació dels regidors i 

regidores que formaran un fantàstic equip de feina. Promet una nova manera de fer feina. 

 

Quedam a la vostra disposició. 

Moltes gràcies”. 
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I no havent més assumptes a tractar,  s’aixeca la sessió, essent les 14’25 h , de tot el qual jo el 
Secretari, en dono fe. 
  
Vist i Plau 
 
 
 
 
El Batlle,  
Sgt. José Mª. Muñoz Pérez.-   


